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1. De Energie Coöperatie Bunnik (ECB) heeft in een brief van 22 april zorgen geuit over 
de legeskosten voor een omgevingsvergunning in verband met dakisolatie aan de 
buitenkant van een woning. Kan de portefeuillehouder iets zeggen over de huidige 
kostendekkendheid van dit legestarief (3% van de bouwkosten)? Zit er ruimte in om dit 
tarief omlaag te brengen, zonder dat het de kosten niet meer dekt?  

2. Uit eerdere beantwoording van technische vragen hebben we begrepen dat de 
gemeente ervoor kan kiezen om versoepelingen aan te brengen in Welstands- of 
beleidsregels waarmee het verduurzamen van een woning aantrekkelijker wordt. Is de 
portefeuillehouder bereid in gesprek te gaan met de ECB om te kijken of er enkele vaak 
voorkomende situaties (te verwachten) zijn waarbij een versoepeling van de regels 
belemmeringen weg zou kunnen nemen voor de verduurzaming van woningen? En zo ja, 
uit te zoeken of deze versoepelingen door te voeren zijn? 
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